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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr VII/2015 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 kwietnia 2015 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Przemysław Muszyński – Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie VII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2014 

roku. 

6) Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2014. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wykazu inkasentów podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego,  podatku od  posiadania psów 

oraz opłat lokalnych, 

b. zaleceń pokontrolnych, 

c. zmiany Uchwały Nr XXXIII/178/2009 Rady Gminy Zwierzyn z dnia 28 sierpnia 

2009r. w sprawie przystąpienia Gminy Zwierzyn do tworzonego Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą Pojezierze Dobiegniewskie. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów. 

10) Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji.  

11) Wolne wnioski i informacje 

12) Zamknięcie VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

 
1. Otwarcie VII zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
07 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 
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na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności 

radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn poinformował, że do 

przesłanego porządku obrad wprowadził autopoprawkę dodając do punktu 7 podpunkt c . 

Zaproponował również, żeby zamienić kolejność punktów, punkt 10, jako 11 i odwrotnie. 

Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad. Nie 

zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad. Odczytał porządek obrad wraz z 

wprowadzonymi autopoprawkami. Radni przyjęli zaproponowany porządek obrad 

jednogłośnie, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji 

(informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

              Tomasz Marć wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2014 

roku. 

 

               Przemysław Muszyński Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich 

przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa na terenie powiatu strzelecko-drezdeneckiego 

(informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Włodzimierz Nobis przekazał swoją sugestię, czy nie byłoby lepiej, żeby w dniach 

weekendowych zadbać o zorganizowanie wydzielonych brygad do eskortowania kibiców w 

pociągach, do tego bardziej wyszkolonych. 

Przemysław Muszyński odpowiedział, że też byłby za tym, ale nie widzi możliwości 

realizacji  tej propozycji. Może kiedyś się to zmieni, przepisy będą bardziej restrykcyjne, bo 

w tym czasie policjant mógłby być w innym miejscu. 
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Mirosław Gniewczyński stwierdził, że systematyczność w przeprowadzaniu kontroli na 

zawartość alkoholu robi swoje, poprawia się sytuacja na drogach. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

6. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2014. 

 

 

               Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali  

raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2014, który był 

również przedmiotem analizy Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn, dodając, że po 

części został on przygotowany na wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn, która 

podczas kontroli realizacji wydatków w ramach Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2014 r. stwierdziła nie realizowanie art. 11 ustawy z dnia 29 lipca 2005r. o 

przeciwdziałaniu narkomanii w zakresie przedkładania raportu  z wykonania w danym roku 

Gminnego Programu i efektów jego realizacji radzie gminy w terminie do 31 marca roku 

następującego po roku, którego dotyczy raport (raport w załączeniu do protokołu). Następnie 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała o szkolenie dla kilku sprzedawców, skąd koszt 1000 zł za jego 

przeprowadzenie, dodatkowo materiały szkoleniowe 750 zł. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że frekwencja nie ma wpływu na koszt szkolenia, takie są 

stawki za przeprowadzenie szkolenia. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 6.  

    

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wykazu inkasentów podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego,  podatku od  posiadania 

psów oraz opłat lokalnych, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że zmienia się 

treść załącznika do uchwały, który zawiera listę sołtysów, za wyjątkiem sołectwa Gościmiec, 

gdzie sołtys zrezygnował z funkcji. Jednak po rozmowie z p. Wąsikiem dotychczasowym 

sołtysem zgodził się on jeszcze na zebranie podatków.     

                                                                                     

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wykazu inkasentów podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego, podatku leśnego,  podatku od  posiadania psów oraz opłat lokalnych pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VII/48/2015. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 
 

b) zaleceń pokontrolnych, 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady 

Gminy Zwierzyn podczas kontroli w dniu 9 marca 2015r. stwierdziła, ze należałoby 

ujednolicić druk wyjazdów dla OSP z terenu gminy Zwierzyn. Rada na poprzedniej sesji 

uznała wniosek komisji, jako zasadny i dlatego został przygotowany projekt uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodniczący 

RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zaleceń pokontrolnych pod 

głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr VII/49/2015. (Uchwała w 

załączeniu do protokołu). 
 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że system został już wdrożony. 

 

c) zmiany Uchwały Nr XXXIII/178/2009 Rady Gminy Zwierzyn z dnia 28 

sierpnia 2009r. w sprawie przystąpienia Gminy Zwierzyn do tworzonego 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Rybacka pod nazwą Pojezierze 

Dobiegniewskie, 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że projekt uchwały został 

przesłany radnym wraz z materiałami sesyjnymi. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że w poprzedniej kadencji byliśmy 

uczestnikami dwóch grup LGR i LGD. Podejmując tą uchwałę zabezpieczamy się, żeby móc 

nadal korzystać z tych dwóch grup. 

 

Tomasz Marć wójt gminy dodał, że będziemy mogli z tego korzystać, tylko dlatego, że do tej 

pory byliśmy członkami. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/178/2009 Rady Gminy Zwierzyn z dnia 28 sierpnia 

2009r. w sprawie przystąpienia Gminy Zwierzyn do tworzonego Stowarzyszenia Lokalna 

Grupa Rybacka pod nazwą Pojezierze Dobiegniewskie pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr VII/50/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

Tomasz Marć wójt gminy zaproponował, żeby mógł udzielać odpowiedzi zaraz po zgłoszeniu 

wniosku lub zapytania. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek wójta, żeby na 

bieżąco były udzielane odpowiedzi radnym i sołtysom. Za wnioskiem radni głosowali 

jednogłośnie, za głosowało 15 radnych. 

 

Stefania Sierocińska: 

- przekazała prośbę mieszkańców o ustawienie 2 ławeczek przy ośrodku zdrowia w 

Zwierzynie, 
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- poinformowała, że na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie jest coraz więcej ubytków 

w drodze. 

Tomasz Marć wójt gminy odnośnie ustawienia ławeczek poinformował, że nie widzi 

problemu w realizacji tego zadania. Odnośnie ubytków w drodze wykona telefon i uściśli 

termin łatania dziur  z zarządcą drogi. 

 

Do odpowiedzi dołączył się radny powiatu E. Krzyżanowski informując, że wykonawca, 

który wygrał przetarg w powiecie, wygrał przetarg również w mieście Strzelce Krajeńskie i 

Drezdenko, przez co nawarstwiła mu się ilość prac. Dlatego prosił o kierowanie pism, które 

idą do Powiatu do jego wiadomości. Chce pilotować sprawy remontu dróg na terenie gminy, a 

nie wszystko trafia na zarząd. Jego zdaniem realny termin połatania dziur to 10 maj br. 

 

Jarosław Skiba wnioskował o ustawienie znaku informującego o nazwie miejscowości 

Sarbiewo od strony ul.  Wiejskiej i Wojska Polskiego.  

 

Grzegorz Kuchciński: 

- prosił o przekazanie podziękowań dla Starosty Powiatu o zrealizowanie wniosku 

odnośnie wycinki drzew, 

- zapytał ponownie, co słychać w sprawie ustawienia śmietników,  

- zadał pytanie, czy można wpłynąć na właściciela posesji na ul. Zamkowej w 

Górkach Noteckich (posesja po p. Wilman) w celu jej zabezpieczenia, 

- zapytał, czy w gminie jest opracowana strategia asfaltowania dróg (ma na uwadze ul. 

Zamkową w Górkach Noteckich). 

 

Tomasz Marć  w sprawie ustawienia znaku odpowiedział, że w zgłoszonej sprawie będą 

rozmawiać z zarządcą drogi. Odnośnie śmietników poinformował, że sekretarz gminy 

podnosił ten problem na zarządzie Celowego Związku Gmin SG05, stwierdził, że mają ten 

problem w dalszym ciągu  na uwadze.  Dywaniki asfaltowe będą układane w zależności od 

możliwości finansowych. 

 

Włodzimierz Nobis: 

- wnioskował o oświetlenie przy przejeździe kolejowym na ul. Kolonia Santocka w 

Górkach Noteckich,  

- poparł wniosek o wyasfaltowanie ul. Zamkowej, stwierdzając, że podłoże tej drogi 

jest przygotowane do wylania dywanika. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że jest umowa o obsługę lamp, zostanie podany nr słupa, ale 

takie naprawy robione są przy okazji pobytu w okolicy. 

 

Renata Marcińczk wnioskowała o ustawienie kosza na śmieci w centrum Sarbiewa i przy 

przystanku na ul. Wiejskiej w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć odpowiadając stwierdził, że na pewno należy stworzyć warunki, żeby było 

gdzie rzucać śmieci. 

 

Dorota Kruszyna przekazała wolę mieszkańców, żeby na działce po byłym boisku szkolnym 

w pobliżu kościoła zrobić parking, gdyż obecnie teren ten jest zachwaszczony i otoczony 

starą siatką. 
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Tomasz Marć odpowiedział, że nie widzi problemu, ale za wszystkim idą pieniądze. 

Zaproponował, że gmina nawiezie materiału a sołectwo zrobi resztę. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała o: 

- naprawę chodnika na cmentarzu w Zwierzynie (chodnik stary, powyginany czego 

przyczyną są korzenie drzew), 

- udostępnienie toalety w Domu Pogrzebowym dla przebywających na cmentarzu, 

- zrobienie dodatkowego ujęcia wody na cmentarzu,  

- wyrównanie drogi wjazdowej na cmentarz (zniwelowanie garbu) od strony 

naprzeciwko posesji p. Czujko.  

 

Tomasz Marć odpowiedział, że płytki na cmentarzu, to rzeczywiście wina korzeni drzew, 

należy je wyciąć, zostanie to sprawdzone i zrobione. Odnośnie udostępnienia toalety 

odpowiedział, że jest za to odpowiedzialna osoba i ona jest zobowiązana, żeby pilnować 

udostępniania jej w odpowiednich godzinach. Odnośnie garbu na drodze poinformował, że 

jeżeli będzie możliwość zniwelowania go, zostanie to wykonane. 

 

Anna Ryś-Konieczna: 

- wnioskowała o załatanie dziur na ul. Wojska Polskiego przy posesji nr 108 i 113 w 

Zwierzynie,  

- poprawę odcinka drogi przy ul. Wojska Polskiego 102 w Zwierzynie przy posesji p. 

Cypryjańskich, 

- naprawę ul. Noteckiej w Zwierzynie, 

- remont  drogi od  ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie do Sarbiewa,  

- wymianę płyt na przejazdach kolejowych,  

- wycięcie kilku drzew na skrzyżowaniu w Owczarkach (zła widoczność przy 

wyjeździe z ul. Kościelnej),  

- zwrócenie uwagi na większą opiekę dzieci w czasie dowozów do szkoły i z 

powrotem,  

- proponowała pomyśleć o organizacji czasu i miejsca dla młodzieży (w tej chwili są 

różne spotkania i wyjazdy dla seniorów, dzieci też znajdują dla siebie zajęcia w GOK, 

a młodzież nie ma miejsca na spotkania, dyskoteki). 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że w sprawie dowozów należałoby wyczulić rodziców do 

odbioru dzieci z autobusu. W sprawie młodzieży trzeba byłoby przemyśleć problem. Fakt, że 

nie będzie  w tym roku Dni Gminy Zwierzyn, ale będzie zabawa przy okazji organizacji Dnia 

Dziecka. Można przymierzyć się od przyszłego roku do wprowadzenia majówki. Jest fajna 

sala w  sołectwie Zwierzyn II, gdzie można organizować zabawy, może i GOK organizować 

dyskoteki. Pod patronatem GOK można pomyśleć o utworzeniu jakiegoś klubu dla 

młodzieży.  

 

Justyna Pawlak-Gudynowska: 

- wnioskowała o remont mostku pomiędzy posesjami nr 9 a 10 na drodze gminnej w 

Błotnie, który został zarwany,  

- zadała pytanie do radnego powiatu w sprawie ustawienia lustra na drodze powiatowej 

przy wyjeździe ze szkoły w Gościmcu (problem zgłaszany wcześniej nie został do tej 

pory załatwiony). 

 

Eugeniusz Krzyżanowski odpowiedział, że temat lustra zostanie załatwiony, temat jest przez 

niego pilotowany. 
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Tomasz Marć udzielił odpowiedzi w sprawie mostku, że jutro wyśle pracowników w celu 

sprawdzenia uszkodzenia. 

 

Mirosław Gniewczyński: 

- stwierdził brak nadzoru nad pracami wykonywanymi na drogach powiatowych. Są 

realne terminy i chcemy, żeby one były respektowane, 

- stwierdził, że dobrze byłoby, żeby nieświecące lampy zostały naprawione,   

- zapytał, jak daleko zaawansowane są prace remontowe naszych dróg i czy są decyzje 

w sprawie odwodnienia skrzyżowania ul. Kurowskiej i Cmentarnej w Górkach 

Noteckich. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że prace na drogach już się zaczęły, czekali na opady deszczu. 

Teraz drogi będą po kolei remontowane. Odnośnie skrzyżowania poinformował, że ponowi to 

pytanie podczas spotkania w przyszłym tygodniu ze starostą.  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów. 

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys sołectwa Błotno: 

- wnioskowała o wycinkę gałęzi drzew przy drodze powiatowej Gościmiec-Błotno, 

- zadała pytanie, kto ma obciąć gałęzie, jeżeli drzewo stoi na prywatnej działce, a 

gałęzie wychodzą na drogę powiatową lub gminną. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że w takiej sytuacji powinien wyciąć zarządca drogi. 

 

Janusz Lessnau sołtys sołectwa Górecko: 

- wnioskował o zakup uchwytów do flag, 

- zapytał czy droga od nowego mostku do posesji p. Piotrowskiego jest drogą gminną, 

jeżeli tak to prosił o jej naprawę (wyłącznie pisemnie),  

- wnioskował o remont przystanku w Górecku (wyłącznie pisemnie),  

- wnioskował o zamontowanie lustra przy drodze powiatowej w Górecku koło 

kościoła, gdyż te, które było dotychczas  zostało zerwane przez wiatr (wyłącznie 

pisemnie). 

 

Tomasz Marć udzieli odpowiedzi odnośnie uchwytów, informując, że w radach sołeckich są 

pieniądze i zakup uchwytów należałoby załatwić w ramach tych środków, gdyż koszt nie jest 

aż tak duży. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa: 

- wnioskowała o wstrzymanie sprzedaży działki nr 61/14 w miejscowości Sarbiewo, 

gdyż mieszkańcy nie zgadzają się na jej sprzedaż. Twierdziła, że nie odbyły się w tej 

sprawie konsultacje z mieszkańcami  a ona zebrała 94 głosy sprzeciwu sprzedaży 

działki,  

- wnioskowała o postawienie barierki ochronnej przy jeziorze w Sarbiewie, w celu 

zabezpieczenia drogi z uwagi na to, że kończy się ona wysokim i stromym brzegiem 

wpadającym do jeziora, które jest bardzo głębokie. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że działka została już podzielona, zostały 

poniesione koszty i uważa, że nic nie było robione poza „plecami” mieszkańców. Za 

zarządzanie mieniem odpowiada wójt i on podejmie decyzję w tej sprawie. 

 

Elżbieta Saliwon stwierdziła, że taka jest wola  mieszkańców. 

 

Radny J. Skiba stwierdził, że jest to nieduża działka, na której nic nikt nie wybuduje. Będzie 

sprzedawana w przetargu nieograniczonym, do którego może stanąć każdy. Radni  wyrazili 

zgodę na sprzedaż, jest chętny na zagospodarowanie tego terenu. 

 

Dorota Kruszyna zapytała, dlaczego jest taka wola mieszkańców. 

 

Elżbieta Saliwon wyjaśniła, dlaczego jest taka wola mieszkańców, podsumowując, że jest to 

miejsce, gdzie mieszkańcy lubią przebywać. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że przy podjęciu decyzji odpowiednie kroki może 

poczynić wójt. 

 

Tomasz Marć stwierdził, że on wykonuje wolę Rady. 

 

Elżbieta Saliwon powtórzyła, że nie było konsultacji z mieszkańcami. 

 

Mirosław Gniewczyński odpowiedział, że dzisiaj nie zostanie udzielona odpowiedź. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn-Sierosławice: 

- zapytał, czy istnieje możliwość wystąpienia do władz PKP o zmianę nazwy stacji 

kolejowej ze Strzelec Krajeńskich Wschód na Zwierzyn lub wprowadzenie 

dwujęzycznej nazwy Strzelce-Zwierzyn. Twierdząc, że nazwa obecna jest myląca dla 

podróżnych, wprowadza zamieszanie, a ponadto zmiana nazwy może wpłynąć na 

promocję gminy, 

- zadał pytanie, czy istnieje możliwość wprowadzenia ruchu jednokierunkowego przy 

figurce koło kościoła (wyjazd z ul. Kościelnej na ul. Wojska Polskiego z prawej 

strony, a wjazd na ul. Kościelną z lewej strony), gdyż obecnie utrudniony jest ruch 

pojazdów, szczególnie w okresie nabożeństw. 

 

Tomasz Marć poinformował, że będzie w dniu jutrzejszym na spotkaniu z dyrektorem PKP w 

Poznaniu, zorientuje się temacie i wówczas udzieli odpowiedzi. 

 

Eugenisz Krzyżanowski zabierając głos stwierdził, że należałoby się zastanowić, czy opłaca 

się zmiana nazwy stacji kolejowej. Obecnie jest to nazwa miasta powiatowego i korzystamy 

na tym chociażby, że zatrzymuję się na tej stacji wszystkie pociągi. 

Kamila Lisek sołtys sołectwa Górki Noteckie: 

- zaproponowała zmianę stawki za wynajęcie sali wiejskiej w Górkach Noteckich, 

- wskazała na uszkodzoną barierkę od strony posesji p. Mańdzij. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że na tamten czas zostały podjęte stawki uchwałą. 

Poinformował, że sołtysi nie mają prawa pobierania opłat za wynajem sal wiejskich, opłaty 

należy uiszczać w urzędzie. Stawki można przeanalizować, ale zanim postanowimy obniżać 

stawki wynajmu, należałoby prześledzić koszty utrzymania sal. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

 10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas sesji.  

 

Punkt ten został zrealizowany w punkcie 9. 

 

11.  Wolne wnioski i informacje. 
 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn poinformował, że w dniach 27-28 kwietnia 2015r. odbyło się wyjazdowe 

posiedzenie komisji, którego tematyką była analiza zarządzania zasobem mieszkań 

komunalnych na terenie Gminy Zwierzyn. Informacja w tej sprawie zostanie przekazana na 

następnej sesji. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

przedstawiła sprawozdanie pokontrolne Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Sprawozdanie wraz z wnioskiem radni przyjęli jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 

radnych. 

 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn poinformował, że 

27 kwietnia 2015r. odbyło się posiedzenie komisji społecznej. 

 

Mirosław Gniewczyński poinformował, że: 

- radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za 2014 rok, 

wszystkie komisje odbędą swoje posiedzenia w tej sprawie 11 maja 2015r. o godz. 

15
00

, 

- spotkanie z sołtysami odbędzie się 20 maja br. o godz. 13
00

, 

- kolejna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 27 maja 2015r. o godz. 13
00

, 

- sołtysi są zobowiązani, żeby odbyć co najmniej 1 spotkanie z mieszkańcami sołectwa 

w ciągu roku. Obowiązkiem jest też złożenie sprawozdania z wydatkowania środków, 

które sołectwo pozyskało. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 11. 

 

12. Zamknięcie VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 16
25

 zamknął obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                            Mirosław Gniewczyński 
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